
 
 

 

Zápis č. 8 

 
z veřejného zasedání zastupitelstva obce Kvášňovice, 

konaného dne 11. 9. 2023 od 19:00 hodin v kanceláři obecního úřadu 

 

Program: 

 

1. Zahájení, organizační záležitosti zasedání 

2. Informace ke Změně územního plánu č. 3 

3. Informace k projektu Sběrného dvoru v Horažďovicích 

4. Informace k manganu  

5. Kvášňovický pouťák  

6. Víno a dýně 

7. Závěr 

 

 

 

Přítomni: Strolený Miloslav, Tichý Václav, Prevužňák Radek, Kožnar Marian, Korbel Jakub, 

Miroslav Vavřich, Veronika Strolená 

 

Omluveni: - 

 

Neomluveni: - 

 

 

JEDNÁNÍ 

 

K bodu 1/ Zahájení, organizační záležitosti zasedání 

Zasedání zastupitelstva obce Kvášňovice bylo zahájeno v 19.00 hodin starostou obce 

Miloslavem Stroleným, pozvánka na dnešní zasedání byla zveřejněna na úřední desce obecního 

úřadu i na elektronické úřední desce. Přítomno je 7 zastupitelů, takže zastupitelstvo je 

usnášeníschopné. 

 

Jako zapisovatelka je navržena Veronika Strolená. 

Do návrhové komise je navržen pan Marian Kožnar a Jakub Korbel, za ověřovateli zápisu jsou 

navrženi Miroslav Vavřich a Radek Prevužňák. 

Pan Miloslav Strolený přečetl usnesení z minulé schůze zastupitelstva obce, všechny body 

posledního usnesení byly splněny. 

 

 

Usnesení č. 88 



Zastupitelstvo obce určuje zapisovatelku zápisu: Veroniku Strolenou 

Hlasování:    Pro: 7              Proti: 0              Zdržel se: 0 

Usnesení je přijato 

 

Usnesení č. 89 

Zastupitelstvo obce schvaluje program jednání 8. zasedání zastupitelstva. 

Hlasování:    Pro: 7              Proti: 0              Zdržel se: 0 

Usnesení je přijato. 

 

Usnesení č. 90 

Zastupitelstvo obce určuje ověřovatele zápisu: Miroslava Vavřicha a Radka Prevužňáka. 

Hlasování:    Pro: 7              Proti: 0              Zdržel se: 0 

Usnesení je přijato. 

 

Usnesení č. 91 

Zastupitelstvo obce volí návrhovou komisi: pana Marian Kožnar a Jakub Korbela. 

Hlasování:    Pro: 7              Proti: 0              Zdržel se: 0 

Usnesení je přijato. 

 

Usnesení č. 92 

Zastupitelstvo obce schvaluje zápis a usnesení z ustavujícího zasedání ze dne 24. 7. 2023. 

Hlasování:    Pro: 7              Proti: 0              Zdržel se: 0 

Usnesení je přijato. 

 

 

K bodu 2/ Informace ke Změně územního plánu č. 3 

 

Starosta obce informoval o stavu ohledně Změny územního plánu č. 3. Změna se týkala 

ohledně pana Valeše, který se potýkal s bonitou půdy. Starosta obce musel zahájit jednání 

opět s MÚ Horažďovice. Na úřadě vše schválili a pan Valeš se může zapojit do Změny 

územního plánu č. 3. Bude se tedy i finančně podílet na jeho verzi.  

 

 

 

 

Usnesení č. 93 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí informace o Změnu územního plánu č. 3 

 

Hlasování:    Pro: 7              Proti: 0              Zdržel se: 0 

Usnesení je přijato. 

 

 

K bodu 3/ Informace ke Sběrnému dvoru v Horažďovicích 

 

Starosta obce informoval o stavu ohledně vývoje projektu Sběrného dvora v Horažďovicích. 

Kvášňovického starostu informoval horažďovický starosta Forman, že nejsou peníze na 

Sběrný dvůr díky hospodaření pana Vachušky. Pan Vachuška byl kvůli této situaci propuštěn. 

Propuštěna bude i další zaměstnankyně paní Přibková, která skončí, až dokončí jeden projekt. 

 

 



 

Usnesení č. 94 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí stav ohledně Sběrného dvora v Horažďovicích 

 

Hlasování:    Pro: 7              Proti: 0              Zdržel se: 0 

Usnesení je přijato. 

 

K bodu 4/ Informace k manganu 

  

Starosta obce po konzultaci s panem Kasalickým z firmy AQUAŠUMAVA probírali možnost 

odmangování. Starosta obce informuje českobudějovické diecézi, zda by byli svolní s věcným 

břemenem. Přes jejich pozemek by se muselo vést vedení.  

 

Usnesení č. 95 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí informace ohledně manganu 

 

 

Hlasování:    Pro: 7              Proti: 0              Zdržel se: 0 

Usnesení je přijato. 

 

 

K bodu 5/  Kvášňovický pouťák 

 

Během kvášňovického pouťáku – hasičské soutěži byly stížnosti. Pan Vilém Zajíc si stěžoval, 

že netekla během průběhu soutěže pitná voda. V příštím roce se bude muset tento problém 

vyřešit. Variantou je nové těsnění k hydrantu nebo cisterna s vodou.  

 

Usnesení č. 96 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí stížnost ohledně Kvášňovického pouťáku. 

 

Hlasování:    Pro: 7              Proti: 0              Zdržel se: 0 

Usnesení je přijato. 

 

 

K bodu 6/ Víno a dýně 

 

Veronika Strolená přišla s návrhem uspořádat podzimní obecní akci. Mělo by se jednat o 

dlabání dýní s možností ochutnávání vína. Akce se uskuteční 21. 10. od 15:00. Veronika 

Strolená se postará o propagaci obce.   

 

 

Usnesení č. 97 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí akci Víno a dýně 

 

Hlasování:    Pro: 7              Proti: 0              Zdržel se: 0 

Usnesení je přijato. 

 

 

 

 



 

K bodu / Závěr 

V závěru zasedání poděkoval starosta obce všem zúčastněným a v 20.00 hodin veřejné zasedání 

ukončil. Další veřejné zasedání je naplánováno na říjen, přesný termín bude ještě upřesněn.  

 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina 

2) Usnesení z 8. veřejného zastupitelstva 

 

 

 

 

Zapisovatel:     Veronika Strolená 

 

 

 

Ověřovatelé:               Radek Prevužňák .............................................................. 

 

              Miroslav Vavřich .............................................................. 

 

 

 

Starosta:                    Miloslav Strolený   ............................................................ 

 


